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Persbericht 

 
 
Beschrijf de uitgangspunten voor milieu en ge-
zondheid in milieueffectrapport Entree Zoeter-
meer 
 
 
Laat zien welke rol milieuoverwegingen hebben gespeeld bij het ontwerp van de 

wijk Entree. De drukke Afrikaweg die midden door het gebied loopt zorgt voor 

veel verkeersgeluid. Geef duidelijk aan wat de gevolgen hiervan zijn voor de ge-

zondheid van de meer dan 10.000 nieuwe bewoners. Dat zegt de Commissie voor 

de milieueffectrapportage in haar advies over het milieueffectrapport voor de ont-

wikkeling van de stadswijk. De gemeente Zoetermeer had de Commissie ge-

vraagd de inhoud van het rapport te beoordelen. 

 

Om aan de grote woningbehoefte te voldoen wil Zoetermeer minimaal 6250 woningen 

bouwen en daarnaast andere voorzieningen realiseren in Entree. Oude, vooral leeg-

staande kantoren zullen verdwijnen en er zal een levendige stadswijk ontstaan. Voordat 

het college van burgemeester en wethouders besluit over het omgevingsprogramma, 

zijn de milieugevolgen van dit plan onderzocht in een milieueffectrapport. 

 

Het milieueffectrapport is uitgebreid en bevat veel goede informatie. Er is lang en zorg-

vuldig gewerkt aan het plan. De Commissie constateert echter dat in het milieueffect-

rapport niet is opgeschreven welke uitgangspunten voor milieu en gezondheid bij het 

ontwerpen zijn gebruikt. Verder heeft de keuze om meer dan 10.000 mensen in een 

gebied met veel geluid te laten wonen, gevolgen voor de gezondheid. Deze consequen-

tie komt niet goed uit de verf in het rapport. Beschrijf dit alsnog, schrijft de Commissie 

in haar advies.  

 

Verder is niet duidelijk of een andere opzet van de wijk een lagere geluidbelasting zou 

kunnen geven. De Commissie adviseert dit alsnog te laten zien. Dit is belangrijke infor-

matie voor de bestuurders om afwegingen te maken, waarin alle gevolgen en mogelijk-

heden in beeld zijn. 

 

Ten slotte is meer informatie nodig over het beperken van de uitstoot van stikstof door 

het plan.  

 

De gemeente heeft aangegeven het milieueffectrapport aan te vullen.  

 

----------------------------------------------------------- 

De onafhankelijke Commissie mer is bij wet ingesteld en adviseert over de inhoud en de kwaliteit van milieu-

effectrapporten. Zij stelt voor ieder project een werkgroep samen van onafhankelijke deskundigen. De Com-

missie schrijft geen milieueffectrapporten, dat doet de initiatiefnemer. Het bevoegd gezag - in dit geval het 

college van burgemeester en wethouders - besluit over het project. Zie ook www.commissiemer.nl. 

https://www.commissiemer.nl/adviezen/3895
http://www.commissiemer.nl/

